
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Fødevareministeren

Dato: 25. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 607
Vil ministeren oplyse, hvor mange penge årligt danske slagterier betalte til
imamer i forbindelse med bønneoplæsning ved halalslagtning? Tallene øns-
kes opgjort for årene 2010-2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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